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     Protokół Nr 164/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 18 stycznia 2021 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 11:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3.Mariusz Norsesowicz  - Członek Zarządu– uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

3. Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

4. Ewa Difort – Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji 

5. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

6. Agnieszka Wasiewicz – Zastępca dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2020r. poz. 1842 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie 

im. Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

4. Analiza poniesionych wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do 

wysokości średnich wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust. 3 ustawy z dnia 26 stycznia 

1982r. Karta Nauczyciela oraz średniorocznej struktury zatrudnienia nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego. 

5. Zaakceptowanie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę 

samorządu terytorialnego osiągniętych w 2020 roku przez nauczycieli zatrudnionych  
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w szkołach i placówkach oświatowych dla których organem prowadzącym jest Powiat 

Myśliborski. 

6. Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

za 2020 rok. 

7. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zasad 

używania herbu i flagi Powiatu Myśliborskiego. 

8. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2033. 

9. Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2021 rok. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie skierowania do 

konsultacji z instytucjami i organizacjami projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w rodzinie w Powiecie Myśliborskim na lata 2021-2024”. 

13. Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna osobom fizycznym pochodzącego z wycinki 

drzew przy drogach powiatowych. 

14. Informacja o rezygnacji z podpisania Aneksu Nr 1 do umowy najmu zawartej 

pomiędzy Powiatem Myśliborskim a Stowarzyszeniem Pomocy Niepełnosprawnym 

„BRATEK” w Barlinku. 

15. Podjęcie decyzji w sprawie wniosku Dyrektora Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Myśliborzu o nie obciążanie Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Myśliborzu kosztami utrzymania części wspólnych budynku Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu przy ul. Północnej 15 w roku 2021. 

16. Wyrażenie zgody na podpisanie umów dotyczących zadania pn.„Sukcesywne 

tankowanie paliw płynnych do pojazdów Starostwa Powiatowego w Myśliborzu, Centrum 

Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. 

hm. Andrzeja Romockiego ,,MORRO” w Barlinku oraz Regionalnej Placówki Opiekuńczo- 

Terapeutycznej w Dębnie, na rok 2021”. 

17. Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. „Zakup i dostawa artykułów 

szkolnych i biurowych dla jednostek organizacyjnych Powiatu Myśliborskiego na rok 2021”: 

18. Wyrażenie zgody na zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych niezbędnych 

do wykonania robót dodatkowych dot. zadania pn.: „Modernizacja natrysków  

w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach” – „Remont i przebudowa 

pomieszczeń w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach” oraz wyrażenie 

zgody i zabezpieczenie środków finansowych w ramach budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

realizacje zadania pn.: „Wykonanie sufitu systemowego podwieszanego w pomieszczeniu 

rozdzielni z wydawalnią w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach”, a także 

wyrażenie zgody na podpisanie umowy na wykonanie przedmiotowego zadania. 

19. Sprawy różne. 

20. Zakończenie posiedzenia. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 3 

Omówienie bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. oraz Szpital w Dębnie im. 

Św. Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat bieżącej sytuacji Spółki Szpital Barlinek  

Sp. z o.o. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Przedstawił informacje na temat zapisów na szczepienia. Zwrócił uwagę, że NFZ wskazał 

możliwość zapisywania do dnia 31 marca 2021 roku. Lista ta została już wypełniona. 

Przekazał, że są problemy związane z dostawą szczepionek. Na tę chwilę gwarancję 

szczepień mają grupa zero i Domy Pomocy Społecznej. Poruszył kwestię wykonywanych 

szczepień. Cześć zamówień została anulowana. Przekazał, że tygodniowo jest szczepionych 

30 osób. Zwrócił uwagę na niezadowolenie pacjentów z tego tyt. Przedstawił dyspozycje 

uzyskane od NFZ dotyczące rejestracji na szczepienia. Zwrócił uwagę na brak informacji na 

temat dalszych działań. Przedstawił informacje dotyczące szczepień w DPS w Pełczycach. 

Podał informacje na temat planowanego zaszczepienia pacjentów ZOL. Poinformował, że  

w wielu przepadkach wystąpiono do Sądu o zgodę na szczepienie, gdyż wielu pacjentów ma 

nieuregulowany status prawny. Część pacjentów ZOL przechorowało COVID-19 i muszą 

poczekać na wykonanie szczepień. 

Jeżeli chodzi o bieżącą sytuację spółki, to pojawiło się nowe ognisko covidowe w rejestracji 

szpitala. Poinformował o ilości pracowników przebywających w izolacji i na kwarantannie. 

Poinformował o przypadkach COVID-19 na oddziale chirurgicznym oraz innych oddziałach. 

Przekazał, że jeżeli chodzi o problemy finansowe, są one stałe i niezmienne. Poinformował, 

że Wojewoda Zachodniopomorski wydał decyzję nakazującą zorganizowanie transportu osób 

z orzeczeniem o  niepełnosprawności do punktów szczepień. Zadanie to zostało nałożone na 

gminy. Gmina Barlinek jest przygotowana do tego z pomocą OSP. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poprosił o przedstawienie informacji na temat bieżącej sytuacji Spółki Szpital w Dębnie im. 

Św. Matki Teresy z Kalkuty. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty 

Przekazała informacje na temat listy zapisów na szczepienia. Lista została zapełniona do 

lutego, zapisy na miesiąc marzec zostały zablokowane. Na ten tydzień prawdopodobnie 

szpital nie otrzyma szczepionek, gdyż będą one dostarczane dla personelu medycznego, który 

ma otrzymać drugą dawkę, lub dla personelu Domu Pomocy Społecznej. Poinformowała  

o złożonych zamówieniach. 

Przekazała, że szpital wykonuje 30 szczepionek tygodniowo. W miesiącu lutym zostanie 

zaszczepionych 120 osób. Osoby chętni do szczepienia są zapisywani na listę. Po uzyskaniu 

nowych wytycznych osoby z listy, będą wprowadzane do systemu na miesiąc marzec. 

Poinformowała, że Burmistrz Dębna wystosował pismo do wszystkich lekarzy POZ z prośbą 

o przystąpienie do akcji szczepień. Niestety na przesłane pismo nie uzyskano odpowiedzi.  

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Również odniósł się do kwestii rozmów z lekarzami POZ, gdzie nie ma ich zainteresowania 

do przystąpienia do akcji szczepień. Zauważył, że przez to nie ma możliwości zwiększenia 

ilości wykonywanych szczepień z uwagi na to, że jeden punkt może otrzymać jedynie  

30 dawek szczepień tygodniowo. 
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Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty 

Przekazała, że Burmistrz Dębna poinformował, że wystosuje pismo do Wojewody 

Zachodniopomorskiego, NFZ i Agencji Rezerw Materiałowych o zwiększenie ilości 

szczepionek dla Szpitala w Dębnie, z uwagi na to, że na tym terenie został utworzony tylko 

jeden punkt szczepień. Prawdopodobnie odpowiedź będzie negatywna, z uwagi na to, że inne 

jednostki, które o to poprosiły również taką odpowiedź otrzymały. Przekazała, że są 

możliwości kadrowe do wykonywania dodatkowych szczepień, jednak nie ma takiej ilości 

szczepionek. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki Teresy  

z Kalkuty Sp. z o.o. o przygotowanie pisemnej informacji na temat realizacji szczepień na 

terenie Gminy Dębno. 

Zwróciła uwagę, że jeden z POZ w Dębnie odsyła pacjentów do szpitala i informuje, że nie 

wykonuje szczepień dla osób, które nie są pacjentami przychodni. Odniosła się do ilości 

szczepień jakie otrzymuje szpital. Zwróciła uwagę, że ilość 30 dawek tygodniowo jest 

niewystarczająca. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty 

Poinformowała, że będzie uczestniczyć wraz z pielęgniarką naczelną w Komisjach Stałych 

Rady Miejskiej w Dębnie, gdzie przedstawi informacje na temat sytuacji związanej ze 

szczepieniami. Informacje w tej sprawie również przekazywane są poprzez media dla 

mieszkańców. Zwróciła uwagę na skargi mieszkańców. Zwróciła uwagę na wstrzymane 

szczepienia personelu medycznego z uwagi na brak dostaw szczepionek. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do kwestii związanej z rejestracją osób na szczepienia poprzez system.  

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty 

Poinformowała, że na tę chwilę rejestracja na szczepienia jest wstrzymana z uwagi na brak 

dostaw szczepionek. Złożyła wyjaśnienia dotyczące zapisów na szczepienia i ilości szczepień 

jakie może wykonać dziennie szpital. Podała informacje na temat miejsca, gdzie są 

wykonywane szczepienia i wymogów jakie powinno spełniać. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że punkt szczepień można otworzyć w każdym miejscu, jeżeli są chętni do 

wykonania szczepień to powinno być to wykonane przez lokalne samorządy . 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zauważył, że w Kostrzynie uruchomiono siedem punktów szczepień. Udało się to dzięki 

decyzjom jakie zostały podjęte przez samorząd. Odniósł się do kwestii ilości szczepień jaka 

jest wykonywana na terenie gmin Powiatu Myśliborskiego.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że przy takiej ilości dostaw szczepionek, proces ten będzie bardzo długo 

trwał. 
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Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zauważył, że przy większej ilości punktów szczepień zwiększa się ilość ich wykonania. 

Władze samorządów powinny podejmować działania w celu uruchomienia dodatkowych 

punktów szczepień w poszczególnych gminach. 

Zwrócił uwagę na niebezpieczeństwo związane  z możliwością kradzieży szczepionek lub ich 

nielegalnej sprzedaży. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zapytał w jaki sposób dostarczane są szczepionki do szpitali? 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że specjalne firmy kurierskie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na możliwość uruchomienia punktu szczepień przez Powiat Myśliborski. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poruszyła kwestię związaną z sytuacją szpitali. Zapytała na jakim etapie są prace związane 

z oceną wyboru wariantu I programu restrukturyzacji szpitali opracowanego przez firmę 

FORMEDIS? Zwróciła uwagę na atmosferę panującą w Barlinku w tej kwestii.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do sytuacji panującej w Barlinku. Przekazał, że próbował się umówić  

z Burmistrzem Barlinka na spotkanie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę na opinie i informacje przekazywane w przestrzeni publicznej na temat 

szpitala. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o ustalenie harmonogramu spotkań w kwestii restrukturyzacji szpitali  

i wskazanie zespołów do prac w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że oczekuje ze strony Gminy Barlinek konkretnej deklaracji i stanowiska  

w sprawie programu restrukturyzacji Szpitala Barlinek Sp. z o.o. Wówczas po uzyskaniu 

trzech stanowisk samorządów będzie można podjąć dalsze działania. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o wystąpienie z pisemną prośbą do Burmistrza i Rady Miejskiej Barlinka  

o przedstawienie pisemnego stanowiska samorządu w kwestii zaproponowanych wariantów 

restrukturyzacji Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Podał informację na temat skutków podwyższenia najniższego wynagrodzenia w Szpitalu 

Barlinek Sp. z o.o. Poinformował, że miesięcznie wyniosą one ok. 18 500,00 zł, natomiast 

rocznie daje to kwotę ok. 225 000,00 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zauważyła, że podwyżki w Szpitalu w Dębnie wskazują na dużo mniejszy skutek finansowy. 
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Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Odpowiedział, że podwyżki dotyczą wszystkich pracowników szpitala. Szpital w Dębnie 

część usług zleca firmom zewnętrznym typu kuchnia bądź pralnia. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na różnice w strukturach zatrudnienia obu szpitali.  

 

Marek Stankiewicz – Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek Sp. z o.o. 

Zwrócił uwagę na wnioski składane przez pracowników na temat podwyższenia wynagrodzeń 

i wypłaty dodatków covidowych. 

 

Iwona Andrzejczyk–Szawerdo – Prezes Zarządu Spółki Szpital w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty 

Również poinformowała o pismach składanych przez pracowników Szpitala w Dębnie im. 

Św. Matki Teresy z Kalkuty w przedmiotowej sprawie. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o informowanie o roszczeniach pracowników. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 4 

Analiza poniesionych wydatków na wynagrodzenia nauczycieli w odniesieniu do 

wysokości średnich wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust. 3 ustawy z dnia  

26 stycznia 1982r. Karta Nauczyciela oraz średniorocznej struktury zatrudnienia 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. 

(Analiza stanowi załącznik Nr 2 do protokołu). 

 

Ewa Difort – Olejniczak – Naczelnik Wydziału Edukacji 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową analizę. Zwróciła uwagę, że największy wzrost 

średnich wynagrodzeń nauczycieli nastąpił w latach 2018-2019. W roku 2020 wzrost ten jest 

mniejszy. Podała kwoty dotyczące wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli. Zauważyła, 

że oprócz wynagrodzenia zasadniczego jest jeszcze 16 składników, które tworzą wydatki na 

wynagrodzenia. Najbardziej na wysokość średnich wynagrodzeń wpływają godziny 

ponadwymiarowe i zastępstwa doraźne. Kolejnym składnikiem wynagrodzenia jest wysługa 

lat. Zauważyła, że kadra nauczycielska jest z roku na rok coraz starsza. Kolejnymi 

elementami są trzynastki, świadczenia urlopowe oraz dodatki motywacyjne i funkcyjne. 

Przekazała, że w 2020 roku przekroczyliśmy średnie wynagrodzenie, zatem Powiat 

Myśliborski nie musi do nich dopłacać. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do przedstawionych danych. Zwróciła uwagę na minusowe kwoty w niektórych 

placówkach. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu dokonał analizy poniesionych wydatków na wynagrodzenia nauczycieli  

w odniesieniu do wysokości średnich wynagrodzeń, o których mowa w art. 30 ust. 3 ustawy 

z dnia 26 stycznia 1982r. Karta Nauczyciela oraz średniorocznej struktury zatrudnienia 

nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 5 

Zaakceptowanie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez 

jednostkę samorządu terytorialnego osiągniętych w 2020 roku przez nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych dla których organem 

prowadzącym jest Powiat Myśliborski. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 3 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy dokument. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowe sprawozdanie i podjął decyzję o skierowaniu 

przedmiotowego dokumentu pod obrady Sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 6 

Zapoznanie się ze Sprawozdaniem z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 

2020 rok. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 4 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe sprawozdanie. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowe sprawozdanie i podjął decyzję o skierowaniu 

przedmiotowego dokumentu pod obrady Sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 7 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zasad 

używania herbu i flagi Powiatu Myśliborskiego. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 5 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 8 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2021 – 2033. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 9 

Zaakceptowanie projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany 

budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Wniósł uwagi dotyczące przedmiotowego projektu uchwały. Zwrócił uwagę, że w pkt. 3 

uzasadnienia „Budowa ścieżki pieszo rowerowej w pasie drogi powiatowej nr 2151Z” należy 

dokonać zmiany nazwy miejscowości z „Osina-Lutówko” na nazwę „ Jaromierki-Lutówko” 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu). 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zaakceptował przedmiotowy projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

z uwzględnieniem wprowadzonej zmiany. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 10 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie przyjęcia projektów 

uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały. Poinformował, że dotyczy on skierowania 

projektów uchwał pod obrady sesji Rady Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 164/548/2021 z dnia 18 stycznia 2021 roku w sprawie 

przyjęcia projektów uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 11 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań zleconych z zakresu 

administracji rządowej na 2021 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 164/549/2021 z dnia 18 stycznia 2021 roku w sprawie 

zmiany budżetu i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym 
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budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2021 rok oraz zmiany planu finansowego zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2021 rok. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie skierowania do konsultacji 

z instytucjami i organizacjami projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie 

oraz Ochrony Ofiar Przemocy w rodzinie w Powiecie Myśliborskim na lata 2021-2024”. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 164/550/2021 z dnia 18 stycznia 2021 roku w sprawie 

skierowania do konsultacji z instytucjami i organizacjami projektu uchwały Rady Powiatu 

w Myśliborzu w sprawie przyjęcia „Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy  

w rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Myśliborskim na lata 

2021-2024”. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 13 

Wyrażenie zgody na sprzedaż drewna osobom fizycznym pochodzącego z wycinki drzew 

przy drogach powiatowych. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na sprzedaż drewna osobom fizycznym pochodzącego  

z wycinki drzew przy drogach powiatowych. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 14 

Informacja o rezygnacji z podpisania Aneksu Nr 1 do umowy najmu zawartej pomiędzy 

Powiatem Myśliborskim a Stowarzyszeniem Pomocy Niepełnosprawnym „BRATEK”  

w Barlinku. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 13 do protokołu). 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. Poinformowała, że Stowarzyszenie Pomocy 

Niepełnosprawnym „BRATEK” w Barlinku poinformowało, iż rezygnuje z zawarcia aneksu 

do umowy najmu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu przyjął do wiadomości przedmiotową informację. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
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Ad. 15 

Podjęcie decyzji w sprawie wniosku Dyrektora Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Myśliborzu o nie nieobciążanie Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Myśliborzu kosztami utrzymania części wspólnych budynku 

Starostwa Powiatowego w Myśliborzu przy ul. Północnej 15 w roku 2021. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu). 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Przekazał, że Dyrektor 

Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Myśliborzu zwrócił się z prośbą  

o nieobciążanie jednostki kosztami utrzymania części wspólnych budynku Starostwa 

Powiatowego w Myśliborzu przy ul. Północnej 15 w roku 2021. 

W uzasadnieniu wniosku wskazano, że na podstawie § 6  umowy użyczenia pomieszczeń 

biurowych z dnia 10.07.2017r, Powiatowa Stacja Sanitarno- Epidemiologiczna zobowiązana 

jest do ponoszenia kosztów utrzymania rzeczy użyczonej w tym: kosztów energii 

elektrycznej, wody, ścieków, ogrzewania pomieszczeń oraz opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi. Projekt nowego porozumienia z dnia 29 grudnia 2020 roku 

przewiduje, że oprócz wyżej wymienionych kosztów biorący w użyczenie zobowiązany 

będzie do ponoszenia kosztów utrzymania części wspólnych budynku w wysokości 757,08 zł 

brutto miesięcznie, co w skali roku daje kwotę 9.084,96 zł brutto. Obowiązujący plan 

finansowy jednostki  na rok 2021 nie zabezpiecza tak wysokiego wydatku. Dodatkowo 

sytuacja związana z pandemią wymusza na jednostce koszty związane z pracą przez siedem  

dni w tygodniu, co skutkuje dodatkowymi kosztami związanymi z rozliczeniem mediów. 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na sytuację placówki podczas pandemii COVID-19. Zaproponowała, aby 

odstąpić od naliczenia należności za utrzymanie części wspólnych budynku za okres  

I kwartału 2021 roku. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Zaproponował, aby zwolnienie nastąpiło na okres 6 miesięcy. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na obciążenie pracą w jednostce i większe wydatki związane z opłatami min. 

za energię elektryczną. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że należy dokonać naliczenia za użytkowanie pomieszczeń przez jednostki, 

odniosła się do warunków lokalowych w budynku.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zauważyła, że jednostki nie dokonują opłat za czynsz, a jedynie ponoszą koszty użytkowania 

pomieszczeń. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na argumentację wskazaną we wniosku. Ponownie zaproponowała, aby 

odstąpić od naliczenia należności za utrzymanie części wspólnych budynku za okres  

I kwartału 2021 roku. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Zwrócił uwagę, że jednostka nie zaplanowała w budżecie środków na ponoszenie kosztów 

utrzymania części wspólnych budynku, zgodził się, aby należności zostały naliczone po  

I kwartale 2021 roku. Jednostka będzie miała czas na wystąpienie o środki na ten cel. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o odstąpieniu od naliczenia należności za utrzymanie części 

wspólnych budynku za okres I kwartału 2021 roku. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 16 

Wyrażenie zgody na podpisanie umów dotyczących zadania pn. „Sukcesywne 

tankowanie paliw płynnych do pojazdów Starostwa Powiatowego w Myśliborzu, 

Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego Zespołu Szkół i Placówek 

Oświatowych im. kpt. hm. Andrzeja Romockiego ,,MORRO” w Barlinku oraz 

Regionalnej Placówki Opiekuńczo- Terapeutycznej w Dębnie, na rok 2021”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 15 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak–Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedmiotem umowy jest sukcesywne tankowanie paliw płynnych do pojazdów Starostwa  

Powiatowego ul. Północna 15 z podziałem na Gminę Myślibórz oraz Gminę Dębno. 

W odpowiedzi na ogłoszony przetarg nieograniczony na zadanie pn.: Sukcesywne tankowanie 

paliw płynnych do pojazdów Starostwa Powiatowego w Myśliborzu, Centrum Usług 

Wspólnych Powiatu Myśliborskiego Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. kpt. hm. 

Andrzeja Romockiego ,,MORRO” w Barlinku oraz Regionalnej Placówki Opiekuńczo- 

Terapeutycznej w Dębnie, na rok 2021.” Wpłynęły dwie oferty.  

Dla części Gmina Myślibórz najniższą ofertę złożyła firma BENZOL Spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością Spółka  komandytowa. 

Dla części Gmina Dębno najniższą ofertę złożyła firma Przedsiębiorstwo Komunikacji 

Samochodowej w Myśliborzu Sp. z o.o., 

W roku 2020 umowy zostały zawarte na kwoty: 

BENZOL Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością Spółka  komandytowa, ul. Królewiecka 

1, 74-300 Myślibórz umowa na kwotę 71 150,00 zł brutto dla gminy Myślibórz. 

Przedsiębiorstwo Komunikacji Samochodowej w Myśliborzu Sp. z o.o., ul. Królewiecka 45, 

74-300 Myślibórz umowa na kwotę 52 242,00 zł brutto dla gminy Dębno. 

Zwróciła uwagę, że jeżeli chodzi o teren Gminy Barlinek, nie zgłosił się żaden wykonawca  

i przetarg na tę część zostanie ponowiony. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowych umów. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 17 

Wyrażenie zgody na podpisanie umowy na zadanie pn. „Zakup i dostawa artykułów 

szkolnych i biurowych dla jednostek organizacyjnych Powiatu Myśliborskiego na rok 

2021”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 16 do protokołu). 

 

Ewelina Mazurak–Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła i omówiła przedmiotową sprawę. Przekazała,  że w odpowiedzi na 

przeprowadzone postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego najkorzystniejszą ofertę 

złożyła firma PapCom s.c. ze Szczecina na kwotę 49 804,50 zł brutto. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie przedmiotowej umowy. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 18 

Wyrażenie zgody na zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych niezbędnych do 

wykonania robót dodatkowych dot. zadania pn.: „Modernizacja natrysków  

w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach” – „Remont i przebudowa 

pomieszczeń w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym w Renicach” oraz wyrażenie 

zgody i zabezpieczenie środków finansowych w ramach budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na realizacje zadania pn.: „Wykonanie sufitu systemowego 

podwieszanego w pomieszczeniu rozdzielni z wydawalnią w Młodzieżowym Ośrodku 

Wychowawczym w Renicach”, a także wyrażenie zgody na podpisanie umowy na 

wykonanie przedmiotowego zadania. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 

 

Agnieszka Wasiewicz – Zastępca Dyrektora Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że w związku z trwającymi robotami budowlanymi w Młodzieżowym 

Ośrodku Wychowawczym w Renicach koniecznym do prawidłowego zrealizowania zadania 

jest wykonanie robót dodatkowych polegających na : 

– wymianie dwóch skorodowanych grzejników grzewczych, 

– wymianie nieszczelnego pionu kanalizacyjnego z pomieszczenia pod łaźnią przez łaźnię 

wraz z podłączeniem do istniejących urządzeń z pomieszczenia znajdującego się piętro wyżej 

(sześć punktów), 

– wykonanie posadzki w pierwszym pomieszczeniu ze względu na zgnite drewniane ślepe 

pułapy, 

– montaż kanału wyrzutni powietrza z sąsiedniej ubikacji. 

Ponadto w związku z przeprowadzoną kontrolą Sanepidu oraz na podstawie sporządzonej  

decyzji Zachodniopomorskiego Państwowego  Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego  

w Szczecinie, stwierdzono w pomieszczeniu rozdzielni z wydawalnią sufit z zaciekami  

i odpryskami farby.  W 2016 roku wykonano oczyszczenie sufitu z odprysków, przetarto  

i pomalowano. Problem zacieków jednak nie został zakończony definitywnie, ponieważ na 

chwilę obecną stan techniczny sufitów w rozdzielni z wydawalnią jest identyczny jak  

w 2016r.  

Proponowanym rozwiązaniem jest wykonanie podwieszanego systemowego sufitu, który 

zakryje wszelkie ślady wilgoci oraz ubytki w farbie. 

Dzięki trwającym już pracom w budynku Młodzieżowego Ośrodka Wychowawczego 

wystąpią oszczędności dotyczące np. wynajmu, rozstawienia rusztowania. Obecny 

Wykonawca zadeklarował możliwość wykonania powyższych prac w ramach osobnego 

zlecenia. 

Środki jakie należy zabezpieczyć w budżecie Powiatu dotyczące wykonania robót 

dodatkowych stanowią koszt – 13.219,31 zł brutto. 

Ponadto środki finansowe potrzebne do realizacji zadania dot. montażu systemowego 

podwieszanego sufitu stanowią kwotę – 16.374,75 zł brutto. 

Łącznie na realizację dwóch powyższych zadań należy zabezpieczyć kwotę 29.594,06 zł  

brutto w budżecie Powiatu Myśliborskiego.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odniósł się do przedmiotowej sprawy. Poinformował o wizycie w jednostce i przebiegu 

wykonywanych prac budowlanych. 
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Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zabezpieczenie dodatkowych środków finansowych. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. 19 

Sprawy różne: 

 

1. Dominika Bułgajewska – Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

Poinformowała o zaplanowanych posiedzeniach stałych Komisji Rady Powiatu w dniu  

25 stycznia 2021 roku oraz posiedzeniu sesji Rady Powiatu w Myśliborzu w dniu 27 stycznia 

2021 roku. 

 

2. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Poprosiła o wystąpienie z apelem min. do Ministerstwa Zdrowa, NFZ, Wojewody 

Zachodniopomorskiego i Burmistrzów oraz Wójtów Gmin Powiatu Myśliborskiego 

dotyczącym sytuacji związanej z organizacją szczepień i punktów szczepień na terenie 

Powiatu Myśliborskiego. 

Odniosła się do kwestii ilości wykonywanych szczepień w uruchomionych punktach. 

Zwróciła uwagę, że punkty POZ nie chcą wykonywać szczepień. Szpitale powiatowe choć są 

przygotowane kadrowo, a nie mogą wykonywać większe ilości szczepień z uwagi na zbyt 

małe dostawy preparatów. 

Poruszyła temat związany z potrzebami mieszkańców i kwestię sytuacji szpitali powiatowych. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Kuziel 

Poruszył temat utworzonych punktów szczepień na terenie powiatu.  

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę, że dodatkowe punkty szczepień powinny być organizowane przez 

Ministerstwo Zdrowia. Zawnioskowała o wystąpienie z apelem o zwiększenie ilości dawek 

przekazywanych do punktów szczepień, aby większa ilość mieszkańców mogłaby być 

zaszczepiona. 

Odniosła się do kwestii roli samorządów w odniesieniu do funkcjonowania szpitali 

powiatowych. Zwróciła uwagę na chaos związany z organizacją szczepień i funkcjonowaniem 

służby zdrowia.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że z poziomu powiatu zorganizowano dwa punkty szczepień w szpitalach. Brak 

jest zgody na utworzenie punktów szczepień ze strony POZ na terenie Gminy Barlinek  

i Dębno. Zwróciła uwagę, że w Gminie Myślibórz na trzy POZ dwa z nich wykonują 

szczepienia. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że punkty szczepień powinny być zorganizowane w każdym z POZ. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zawnioskowała o sprawdzenie możliwości i warunków prawnych uruchomienia punktu 

szczepień przez Starostwo Powiatowe w Myśliborzu. 

Odniosła się do kwestii organizacji dowozów dla osób starszych do punktów szczepień przez 

gminy za pomocą OSP.  
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Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do ilości szczepionek przekazywanych do punktów szczepień. Zauważyła, że na 

jeden punkt przekazywanych jest 5 ampułek czyli 30 dawek szczepionki. W przypadku 

uruchomienia większej ilości punktów proces szczepień przebiegałby znacznie szybciej. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Również poprosił o sprawdzenie możliwości organizacji punktu szczepień przez Starostwo 

Powiatowe w Myśliborzu. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 20 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 12:55 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

 

1. Andrzej Potyra  -  Przewodniczący Zarządu  ............................. 

2.  Alicja Prill  - Wicestarosta   ………………….. 

3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 

 

 

 

 


